



**SEKOLAH RENDAH ISLAM AL-AKHYAR**  
**SEKOLAH MENENGAH ISLAM AL-AKHYAR**

(PREVIOUSLY KNOWN AS MAHAD TAHFIZ AL-AKHYAR)

"WE AIM FOR THE BEST"



**YURAN SESI 2017**

PRA-TAHFIZ	WARGANEGARA & BUKAN WARGANEGARA	PENDAFTARAN BARU (pelajar baru)	YURAN TAHUNAN (pelajar lama)	YURAN PENGAJIAN	Sistem Pengurusan Sekolah (SPS)	Peperiksaan Dalaman	TAHFIZ	TAKAFUL	BUKU TEKS	UNIFORM
		RM 600	X	RM 3000 /tahun	RM 40 /tahun	RM 30 /tahun	RM 30 /bulan	RM 10	RM 250	Ikut saiz

SEK RENDAH		PENDAFTARAN BARU (pelajar baru)	YURAN TAHUNAN (pelajar lama)	YURAN PENGAJIAN	Sistem Pengurusan Sekolah (SPS)	Peperiksaan Dalaman	TAHFIZ	TAKAFUL	BUKU TEKS	UNIFORM
	WARGANEGARA	RM 1300	RM 400	RM 3600 /tahun	RM 40 /tahun	RM 100 /tahun	RM 30 /bulan	RM 10	Ikut senarai	Ikut saiz
	BUKAN WARGANEGARA	RM 1300	RM 400	RM 4200 /tahun	RM 40 /tahun	RM 100 /tahun	RM 30 /bulan	RM 10	Ikut senarai	Ikut saiz

SEK MENENGAH		PENDAFTARAN BARU (pelajar baru)	YURAN TAHUNAN (pelajar lama)	YURAN PENGAJIAN	Sistem Pengurusan Sekolah (SPS)	Peperiksaan Dalaman	TAHFIZ	TAKAFUL	BUKU TEKS	UNIFORM
	WARGANEGARA	RM 1300	RM 400	RM 3960 /tahun	RM 40 /tahun	RM 100 /tahun	RM 30 /bulan	RM 10	Ikut senarai	Ikut saiz
	BUKAN WARGANEGARA	RM 1300	RM 400	RM 4800 /tahun	RM 40 /tahun	RM 100 /tahun	RM 30 /bulan	RM 10	Ikut senarai	Ikut saiz

- PENGURANGAN YURAN TAHUNAN, 10% BAGI IBUBAPA YG MEMPUNYAI 2 /LEBIH ANAK DI SEKOLAH ALAKHYAR: ANAK KE-2,3,4...(RM 360)

**ASRAMA (bagi pelajar Menengah)**

Asrama	PENDAFTARAN BARU (pelajar baru)	RM 400
	YURAN TAHUNAN (pelajar lama)	RM 200
	YURAN BULANAN	RM 300

**VISA**

SINGAPORE	RM 700
SELAIN SINGAPORE	RM 1000

Di sahkan oleh,



---

Abu Ubaidah Bin Kemin  
Pengerusi  
Lembaga Pengelola  
Sekolah Islam Al-Akhyar

## POLISI YURAN SEKOLAH ISLAM AL-AKHYAR

1	Pembayaran yuran boleh dilakukan secara tunai di pejabat pengurusan Al-Akhyar atau secara online banking ke dalam akaun sekolah, BIMB (01126010000446) atas nama AL-AKHYAR EDUCATION GROUP SDN BHD dan diemel ke siaajb2016@gmail.com
2	Resit rasmi perlu diterima oleh setiap pembayar sebagai bukti pembayaran.
3	Yuran pendaftaran bagi pelajar baru hendaklah dibayar pada tarikh yang ditetapkan oleh pihak sekolah. Jika ibubapa gagal membuat bayaran, nama murid tidak didaftarkan ke dalam senarai kelas. Manakala yuran lain perlu dibayar pada hari pendaftaran ( <i>Disember</i> ) <ul style="list-style-type: none"> <li>• Yuran pendaftaran tidak akan dikembalikan sekiranya ibubapa menarik diri</li> </ul>
4	Yuran pengajian <b>bagi warga tempatan</b> perlu dibayar setahun. Ibumama dibenarkan membayar secara bulanan sebanyak 12 kali (termasuk bulan November dan Disember) sebelum 7hb bulan berkenaan. Ibumama digalakkan untuk membuat bayaran 3 bulan sekali.
5	Yuran pengajian <b>bagi warga luar</b> perlu dibayar setahun atau 4 bulan ke hadapan (contoh: sebelum 1 Januari, yuran Januari, Februari, Mac dan April perlu dibayar).
6	<p>TUNGGAKAN YURAN – Jika ibubapa memilih untuk membayar Yuran Pengajian secara bulanan, Yuran pengajian akan tertunggak jika yuran yang sepatutnya dibayar pada bulan tersebut tidak dibayar pada bulan tersebut.</p> <p>6.1 Peringatan Pertama - jika sebulan tertunggak</p> <p>6.2 Peringatan Kedua - jika 2 bulan tertunggak</p> <p>6.3 Notis 14 hari - jika 3 bulan atau lebih tertunggak</p> <p>6.4 penahanan murid daripada memasuki kelas atau ujian bulanan atau peperiksaan semester akan dibuat jika tiada tindakan daripada ibubapa/penjaga keatas notis 14 hari.</p> <p>6.5 Jika ibubapa ingin memberhentikan pengajian anaknya kerana tunggakan yuran, dokumen yang berkaitan seperti Sijil Berhenti Sekolah, Fail pelajar dan dokumen yang berkaitan tidak akan diberi.</p> <p>6.6 Bagi kes penahanan murid (rujuk 6.4) dan permohonan berhenti (rujuk 6.5), cara penyelesaian hanyalah dengan membayar penuh segala hutang yang ada.</p>
7	Yuran lama tertunggak – Notis peringatan pada bulan November akan dikeluarkan kepada ibubapa yang berhutang bahawa murid berkenaan tidak dibenarkan masuk sekolah untuk sesi baru.
8	<p>Pembatalan pendaftaran atau kemasukan atau urusan keluar sekolah di pertengahan sesi persekolahan :</p> <p>8.1 Yuran Pendaftaran tidak akan dikembalikan</p> <p>8.2 Yuran peperiksaan, SPS dan takaful tidak dikembalikan apabila persekolahan bermula</p> <p>8.3 Yuran bulanan bagi ibubapa yang membayar bulan hadapan akan dikembalikan. Permohonan perlu dihantar kepada pihak kewangan sekolah untuk memulangkan baki yuran yang telah dibayar.</p>
9	Murid yang masuk atau keluar di mana-mana hari di pertengahan kedua bulan perlu membayar penuh yuran pengajian yang sepatutnya dibayar pada bulan tersebut.
10	Yuran pengajian perlu dibayar setahun penuh sekiranya murid berhenti setelah mengambil peperiksaan akhir tahun atau peperiksaan utama (UPSR,PT3,SPM) baki yuran perlu dijelaskan.
11	Bagi murid yang sakit atau cuti berpanjangan – jika ibubapa masih berminat untuk meneruskan persekolahan samada di tahun yang sama atau tahun yang berlainan, yuran pengajian perlu terus dibayar
12	Ibumama/penjaga yang ada tunggakan yuran (samada yuran asrama atau yuran pengajian), tidak layak memohon asrama. (untuk Sek Men sahaja)